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Královna přiznává, že „není člověk“ a my se „naučíme
přijímat ji takovou, jaká je“

oom2.com/t39662-queen-admits-she-is-not-human-and-we-will-learn-to-accept-her-for-what-she-is

Královna přiznává, že „není člověk“ a my se „naučíme

přijímat ji takovou, jaká je“

Stále čtu a slyším řeči o „úplném odhalení“ ohledně mimozemšťanů.

Každý den vidím nový článek nebo slyším něco nového od Davida

Wilcocka. Všiml jsem si, že existuje více filmů a televizních seriálů o

mimozemšťanech, UFO a interakci s nimi, ale proč s tím prostě

nepokračují?

https://www.oom2.com/t39662-queen-admits-she-is-not-human-and-we-will-learn-to-accept-her-for-what-she-is
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Protože se snažím utřídit, co je skutečné a co propaganda, dal jsem

dohromady průzkum, v němž se ptám, jak kdo věří v mimozemšťany

a kdo věří, že budeme mít úplné odhalení. Průzkumu se zúčastnilo

2360 lidí. Zde jsou výsledky:

 

Věříš v mimozemšťany?  ANO 77 % NE 23 %

 
Myslíte si, že NASA je spolehlivá vládní agentura?  ANO

32 % NE 69 %

 
Věříte projektu Bluebeam?  ANO 54 % NE 46 %

 
Věříte, že k úplnému odhalení někdy dojde?  ANO,

ÚPLNÉ ZVEŘEJNĚNÍ 29 % ANO, ALE BUDE TO FALEŠNÁ

VLAJKA (projekt Bluebeam) 34 % NE 36 %

 
A pokud věříte, že dostaneme úplné odhalení, kdo nám

to prozradí?  34 % věří, že to bude Vladimir Putin

 

 

 

Nedávno bylo oznámeno, že interní dokument potvrzující, že

královna Alžběta je plazem měnícím tvary, byl krátce zveřejněn jako

tisková zpráva na oficiálních stránkách královské rodiny, než byl

náhle stažen – ale ne dříve, než varovaní uživatelé internetu zachytili

snímky obrazovky mimořádného článku a důkazu. že se tisková

zpráva objevila na Googlu.

Toto oznámení zveřejněné na www.Royal.UK nechává člověka

přemýšlet, co přesně bylo tímto prohlášením míněno,

"Začátkem tohoto týdne královnu viděly tisíce lidí v podobě, kterou neznají." Snažíme se
ujistit veřejnost, že královna je stále královnou a zůstává respektovanou a milovanou
postavou, kterou vždy znali. I když možná není člověk, je oddanou vůdkyní a monarchou
a věří, že její poddaní porostou a přijmou ji a její rodinu takové, jací jsou.“ 

Páni. "I když možná není člověk" ... "věří, že její poddaní přijmou ji

a její rodinu takové, jací jsou ..." Co JSOU? To jistě zní jako

přiznání…   něčeho . Mohlo by to být odhalení, na které jsme čekali?
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Putinův účet královny

Zprávy britských médií kritizovaly Vladamira Putina během návštěvy

královny v roce 2014 kvůli jeho odmítnutí pomoci panovníkovi

sestoupit ze schodů a protože se od ní obecně držel dál.

Ale o dva roky později Putin prozradil, proč si na shromáždění držel

odstup od královny Alžběty. Blízkým spolupracovníkům a

pobočníkům řekl, že ho vyděsilo, když královna při pozdravu

několikrát změnila tvary své pravé plazí krevní linie. Tvrdil, že

královna se při setkání s Putinem třikrát nebo čtyřikrát posunula

mezi Reptoidem a lidskou podobou.

Podle Putina, když královna

změnou tvaru odhalila svou plazí

povahu, její tvář se změnila v

děsivou, se zlými štěrbinami a

dlouhým dračím čenichem. Její

kůže také získala „šedou barvu

vody“. Viděl také starou

monarchu, jak se mění, když jí

Obama a generální guvernér Nového Zélandu Jerry Mateparae
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pomohli sestoupit ze schodů. Putin řekl, že když Obama držel

královnu, její ruce zezelenaly a byly šupinaté, a když se usmála,

odhalila ostré a špičaté plazí zuby, které se zle leskly.

Putin opakovaně obvinil královnu, že mění tvary, jako varování, „aby

se s ní nepletli“ jako s velekněžkou světovládné kliky Reptilian-

Iluminati.

 

 

Princezna Diana se svěřila přátelům o reptiliánské královně

Christine Fitzgeraldová, brilantní a nadaná léčitelka, která byla devět

let blízkou přítelkyní a důvěrnicí Diany, byla jednou osobou, které

Diana vyprávěla příběhy o královně matce. Vzhledem k tomu, že

Christine esoteriku chápala, mohla s ní Diana mluvit o věcech, které

by se neodvážila sdílet s nikým jiným, protože se bála, že ji nazvou

bláznivou. Její přezdívky pro Windsory byly „ještěři“ a „plazi“ a se vší

vážností říkala: „ Nejsou to lidé “.

Diana řekla Christine, že královna matka byla spolu s princem

Philipem mocností Windsorů, ale Philip byl v hierarchii podřízen

královně.

„Diana mi říkala, že královna matka byla zlá,“ řekla Christine

Fitzgeraldová, „ve skutečnosti použila to slovo, zlá. Řekla, že nenávidí

královnu matku a královna matka nenávidí ji."

Během svého pobytu v Clarence House, před svatbou, Diana řekla

Christine, že dostává drogy jako Valium. "Zdrogovali ji," řekla

Christine, "jsem si tím jistá." Měli ji nadopovanou od začátku.“

 

Vlastní slova Christine

 

Podle Christine:
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"Královna matka... teď je to vážné kouzlo." Královna matka je mnohem starší, než si lidé
myslí. Abych byl upřímný, královská rodina dlouho nezemřela, jen se proměnila. Je to jakési
klonování, ale jiným způsobem. Vezmou kousky masa a přebudují tělo z jednoho kousku.
Protože je to ještěr , protože je chladnokrevný, je pro ně mnohem jednodušší dělat
Frankensteinovy   sračky než pro nás. Různá těla jsou jen různé elektrické vibrace a mají to
tajemství, mají tajemství mikroproudů, je to tak mikro, tak specifické, tyto rádiové vlny, které
ve skutečnosti vytvářejí těla. To jsou energie, se kterými pracuji, když se léčím…“

 

Také poznamenala: „ Královna matka je ‚hlavní ropucha‘ této části

Evropy a na každém kontinentu mají lidi jako ona. Většina lidí, na

věšákech, neví, víte, o plazech. Mají z těchto lidí jen úžas, protože

jsou tak mocní. “

Christine pokračovala: „ Balmoral, [ skotské sídlo královny ] je

velmi, velmi ošklivé místo. To je místo, kde chtějí kopat pod zem.

Najdou fosilie plazů, to sahá tak daleko. Nepřemýšlejte o lidech jako

královna matka a královna Viktorie jako o různých lidech.

Představte si je jako stejnou osobu, která si po čase musela vyměnit

kabát. Když tělo zemře, tato energie, zatímco umírá, bude okamžitě

na zádech někoho jiného). Je to velmi upírské – horší než upír!“   

Christine také vysvětluje, že

strach je jejich potravou.

Královna matka a další jí

podobní dokážou skutečně

převzít strach a projevit jej v

hmatatelné věci. Klíčem je

vibrační proud.  "V tomto

vibračním proudu mohou

projevit cokoli z čehokoli." Je to

jako holografický obraz. Všichni

jsme minerály a vibrující voda.

Tohle všechno je iluze, ve které žijeme. To je tajemství. Víte, když

monarchie padla, není to její konec. Projeví se v jiné podobě. Plazi

nikdy nebyli poraženi a je to nejblíže, jak se k tomu dostali.“
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Další výpovědi svědků

 

Jedna svědkyně se s Dianou zúčastnila rituálu, kterému říká

Probuzení nevěsty, v domě královny matky poblíž Buckinghamského

paláce. Rituál se konal první část července roku 1981, než se Diana a

Charles vzali. Rituál se konal posledních sedm dní cyklu Dubu, podle

esoterického zákona. Rituál je určen pro všechny ženy ze 13 krevních

linií, které měly být ve vysokých veřejných funkcích a provdat se za

plazy, aby vytvořily novou generaci vládců. Mnoho z královské rodiny

bylo přítomno tohoto rituálu, stejně jako Camilla Parker-Bowles.

Dianu přivedli v bílých šatech. Uvádí se, že Diana byla zdrogovaná.

Bylo jí řečeno, že by svůj svazek s princem Charlesem měla považovat

pouze za prostředek k produkci dědiců a za nic jiného. Dianě bylo

jasně řečeno, že Camilla je princova choť.

Podle svědka se pak princ Philip a královna matka změnili v plazy.

Dianě bylo řečeno, že pokud o nich někdy odhalí pravdu, bude zabita.

Existují různé zprávy o lidech, kteří tvrdili, že se Diana chystala

prozradit tyto informace před svou smrtí.

Královna řekla Dianě, že „všechny uši“ budou poslouchat vše, co

řekne, a „všechny oči“ ji budou navždy sledovat. Bylo jí také řečeno,

že už nikdy nebude mít tu čest zúčastnit se dalšího rituálu a neměla

se na ně ptát.

Měly by nyní být všechny uši a všechny oči upřeny na královskou

rodinu? Uvidí celý svět brzy jejich tvar?
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Watch Video At: https://youtu.be/Q48uz6FHVSk

https://youtu.be/Q48uz6FHVSk

Díky CW a: http://victuruslibertas.com

 

 

https://youtu.be/Q48uz6FHVSk

